
 

 

Referat fra FAU-møte 26.11.2024 
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8 Line Rogneflåten  Line Sigaard 
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 Sønnøve Mcivor  Maren 
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 Stina Johanna 
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 Jon Tennebekk 
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 Anne Lill Olsen  Elin Watts  
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av 

Ra

sm

us

se

n 

 
M 

10 Irene Thuen 
Folkvord 

 Anna Wolska 
Gjerde 

 Birgitte Husberg    

         

 Trude  Hauge  Bjørg Jorunn 

Høyland 
 Merethe Hiller    

 

 
 
 

SU  For rektor  FAU-leder  

Anne Grethe 
Bretting 

M Stian Rege M 
Anne Grethe 
Bretting 

 
M 

 
 

 
Dato: Tirsdag 26.11.2024 
Kl.: 18:00-19:30 

Sted:  
 

Saks
nr. 

Beskrivelse A
n
s
v
a
r 

M = oppmøte 
V = møtt med Vara 
IM = ikke møtt 
FF = meldt forfall 



 

 

 
Fast 

Punkt 

Godkjenning av saksliste og referat 

• Saksliste godkjennes. 

• Referat fra forrige møte ikke relevant 

• Referent i møtet ikke diskutert 

• Referent neste møte ikke diskutert 

 
 

Alle 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Fast 
Punkt 

Info fra Rektor 
Skolen opplever en god start på skoleåret. Det er kjekke elever, og det har ikke vært 
noen særlige utfordringer. 
 
Skoleballet:  
• Foreldrevakter er skaffet 
• Elevene ønsker kaker. Ber foreldre bidra med én langpanne per klasse.  
 
Trivsel: 
• Skolen gjennomfører en enkel digital trivselsundersøkelse annenhver uke i form av et  
“har du det bra?” Ja/nei spørsmål. 

• Innspill fra FAU: bra ekstra tiltak, viktigst er det at lærer er tett på elevene. Enkelte 
kan vegre seg fra å svare ´nei´ for å unngå oppfølgingsspørsmål, og fordi de ikke tror 
deres problem blir håndtert. 

 
Skolekatalog: 
• Ref. sak i media ang. rangering av elever på sosiale medier; ikke kjent problematikk 

ved Hinna Skole. Dersom det oppstår kan politiet bistå med sletting av kontoer. 
 
Skolegudstjeneste og alternativt opplegg: 
• Avsluttes på skolen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Rektor 

01-
24/25 

Skolematordning 
Elever og foreldre melder om misnøye med ordningen; 
• Brødmat er bra, men ikke varmmat 
• Savner ´fyll´ i supper og kjøtt i lasagne/pastasalat 
• Elevene får tildelt dager når de spiser i kantinen, som begrenser hvem de kan spise 

sammen med. 
• Elevene savner kantine 
• Flere elever som er med i ordningen har med matpakke i tillegg, og særlig dager med 

varmmat. 
• Flere melder at de ikke fortsetter. 
 
Kommentar fra rektor: 
• Har mottatt tilsvarende meldinger 
• Ordningen har vist seg å ikke være helt i henhold til forventningene 
• Utfordrende å organisere spising pga. plass. 
• Skolen ønsket et samlende tiltak. Flere elever bryter forbudet mot å forlate skolens 

område og gå på butikken. 
• Ordningen avvikles fra kommunens side etter skoleåret 24/25 

Alle 



 

 

02-
24/25 

Utviklingssamtaler 
• 9D erfarer at utviklingssamtalene ble gjennomført i skoletiden, fra kl 10 til kl 15. Det 

samme var tilfellet forrige skoleår.  
• Ved forespørsel har det ikke vært mulig å flytte til andre tider, før kl 9 eller etter kl 

15, kun ledige tider for begge lærere i skoletiden. 
• FAU representant etterspør praksis og mer fleksibilitet, gjerne mot slutten av dagen 

for å imøtekomme foresatte med mindre fleksibel arbeidshverdag, samt for å 
redusere tid til transport mellom arbeid og skole før og etter samtale. 

• FAU medlemmer for andre klasser erfarer at samtalene i hovedsak gjennomføres kl 
14-17. 

• Rektor bekrefter at samtalene skal gjennomføres kl 14-17 og skal poengtere dette 
overfor lærerene. 

• FAU imøteser endret praksis til våren -25. 

Rektor 

03-
24/25 

Innlegg fra Einherjar e-sport 
• Einherjar informerte om samarbeidet med Hinna Skole og Hinna Fotball. 
• Einherjar trenger flere medlemmer og ber om hjelp fra FAU til å formidle 

informasjon. 
• FAU støtter tilbudet og tilbyr å formidle via digitale klasse kanaler (ex. 

Spond/Facebook). 
• FAU foreslår informasjonsmøte sammen med 6. og 7.  klasse foresatte. 

Alle 



 

 

04-
24/25 

FAU verv 
Anne Grethe avslutter sitt verv som FAU leder. Det er behov for å fordele vervene på 
flere personer. 
• Referent: Olav Rasmussen 
• Nestleder og SU medlem: Ingrid Smedvig 
• FAU leder: uavklart 
 
Natteravn ansvarlige 
• FAU ved Hinna Skole har ansvar for Natteravn ordningen i Hinna bydel.  
• Tidligere natteravn ansvarlig har sagt fra seg sitt verv. 
• FAU må ta stilling til om det er behov/ønskelig å videreføre ordningen. 
• Det er i så fall behov for to personer som kan administrere ordningen ved å 

registrere foresatte og sette opp ´vaktlister´ 
• Vervene er fortsatt uavklarte 

Alle 

 

 

 Velkommen til nye FAU representanter 

- Hva gjør FAU 

- Årstidsgrupper 

- Klassetur 

- Natteravn 

 

10 klassetur erfaringer 

 
Årstidsgrupper erfaringer 

 
Alle 

 
Fast 
Punkt 

Natteravn – status 

• Se punkt ang FAU verv 

Alle 

   

Alle 



 

 

   

   

   

 


